

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2005-04-14. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPEAL AND APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2005-04-14. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DE LA REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS L'APPEL ET LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL:

30376 **Her Majesty the Queen v. R.L.** (Crim.) (Ont.) **2005 SCC 18 / 2005 CSC 18**

Coram: McLachlin C.J. and Major, Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella and Charron JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C39587, dated May 12, 2004, was heard on February 11, 2005, and today the following judgment was rendered:

THE COURT — We are of the view that the dissent in the Court of Appeal does not raise an issue of law, as required by s. 693(1)(a) of the *Criminal Code*, R.S.C. 1985, c. C-46. Accordingly, the appeal is quashed.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C39587, en date du 12 mai 2004, a été entendu le 11 février 2005 et le jugement suivant a été rendu aujourd'hui :

[TRANSDUCTION]

LA COUR — Nous sommes d'avis que la dissidence en Cour d'appel ne soulève pas une question de droit, comme l'exige l'al. 693(1)a) du *Code criminel*, L.R.C. 1985, ch. C-46. Par conséquent, le pourvoi est cassé.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION:

Note for subscribers:

For those subscribers requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca>. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED / REJETÉE

Sang Que Luc v. Her Majesty the Queen (Crim.) (Sask.) (30600)
Coram: Major / Fish / Abella

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Gary Garnet Graham, et al. v. Heather M. Bonnycastle, et al. (Alta.) (30626)
Coram: Major / Fish / Abella

Louise Helen Hockey-Sweeney, by her Litigation Guardian, the Public Guardian and Trustee v. Lawrence Percival Sweeney (Ont.) (30707)
Coram: Major / Fish / Abella
